







Planned work in 2021 – 2022 (region)



- EU-CA High-Level Conference (between May and September, Brussels or elsewhere in the EU);
- 11th meeting of the WGECC (EU);
- Tailor-made support for environmental project identification and preparation for consideration by IFIs – 3 regional clinic workshops:
 - sustainable urban mobility plans,
 - "green hydrogen",
 - waste to energy biogas

Планируемые на 2021 – 2022 гг. работы (регион)

- Конференция высокого уровня (между маем и сентябрем 2022 г., Брюссель или другой город в ЕС);
- 11-е совещание РГОСИК (ЕС);
- Индивидуальная поддержка для стран ЦА в процессе определения и подготовки экологических проектов для рассмотрения МФИ – 3 региональных рабочих семинара:
 - планы устойчивой городской мобильности,
 - «зеленый водород»,
 - энергия из отходов биогаз







Planned work in 2021-2022 (region)



Планируемые на 2021-2022 гг. работы (регион)

- Green Business School 2022 (with DKU);
- Study tour to the Czech Republic (all CA countries) – industrial pollution and BAT (spring 2022);
- Contest among Central Asian journalists – theme tbc;
- Production of the WECOOP Bulletin (2 more issues in 2021, at least 4 in 2022)

- Школа зеленого бизнеса 2022 (совместно с DKU);
- Поездка в Чехию для обмена опытом (все страны ЦА) промышленное загрязнение и НДТ (весна 2022 г.);
- Конкурс среди журналистов тема уточняется;
- Выпуск бюллетеня WECOOP (еще 2 издания в 2021 году и не менее 4 в 2022 году)







Plans for 2021 – 2022

Планируемые на 2021 – 2022 гг. работы

Assistance to Bishkek Mayor's office (continued);



 Поддержка проектов Мэрии г. Бишкек;

 Gap assessment for air quality management legislation and advice in introducing European air quality standards



 Анализ существующей системы управления качеством воздуха и поддержка во внедрении Европейских стандартов





Plans for 2021 – 2022

Планируемые на 2021 – 2022 гг. работы

- Assistance in developing 3 draft legal acts on waste and one on air quality management;
- Поддержка подготовки 3 НПА по управлению отходами и одного НПА по качеству воздуха;

- Training workshop on newly developed legislation
- (:)
- Учебный семинар по НПА, подготовленный экспертами проекта

- Assistance to introduction of BAT (continued)
- 9
- Содействие внедрению НДТ (продолжение работы)





Waiting for the decision

Ожидаем принятие решения

 The cooperation plan between the WECOOP project and the Committee for Environmental Protection under the Government of the Republic of Tajikistan is awaiting approval by the CEP



 План сотрудничества между проектом WECOOP и Комитетом охраны окружающей среды при Правительстве Республики Таджикистан ожидает утверждения КООС

Two activities with Bishkek
 Mayor's office (environmental
 safety concept and electric
 mobility concept)



Два предложенных Мэрией г.
 Бишкек мероприятия
 (концепция экологической безопасности и концепция электромобильности)











WECOOP

EU - Central Asia Cooperation on

Water - Environment - Climate Change



